
VALNÁ HROMADA MFP – 17. 11. 2018 

Účastníci: Šimši 3, Forsti 3, Králi 2, Petr Kučera 1, Pavlů 1, Jana Nedbalka 1, Míra Štochel 

Pozdní příchod: Helena, Nejhoršý 

Žádný buchty, žádnej medovník, žádná Lucky buchta, samý pomazaný rohlíky, musíme se polepšit 

 

Jana se ujala řízení valné hromady, nikdo nechce řídit. 

1. HODNOCENÍ SEZÓNY: 

- Všichni kecají a né k věci 

- Trail – oddíl MFP je mistr ČR ve štafetách, medaile na krku 

- Trail – štafeta ČR 5. místo na Evropě, se smůlou o 3 vteřiny, na ME do pátýho místa všechny 

české štafety včetně para 

- Trail – na MS 4. 

- Jana 3x na stupních v MČR (NOB, sprint, krátká), klasika 4. místo 

- Roman a Dáša vyhrála žebříček B, Aleš je druhej 

- ČPŠ vyhrála naše štafeta H135, D105 2. místo 

- Cena východních Čech – Dáša 2. místo, jinak letní závody všechno brambory 

- Míra Štochel se dostal do elity v MTBO, sice až loni, ale je tam 

-  

 

2. VETERÁNSKÝ RANKING 

- Veteránský žebříček strašně user unfriendly, Dáša s ním švihla 

- ČSOB chce použít na kvalifikaci na veteraniádu na rozdělení do rozběhů 

- Petr se rozčílil, nepochopil to, jak veteránksý žebříček souvisí s kvalifikací na MČR, už to 

chápe 

- Aleš navrhuje zlepšení – nechat udělat analýzu v závislosti na věku napříč všema kategoriema 

nějací studenti, zavést věkový koeficient, filozofická debata pokračuje, Lenka navrhuje 

zmírnit koeficienty, není to fér 

 

3. POŘÁDÁNÍ 

- Zhodnocení trailu, Libor děkuje za pomoc, chválí si spolupráci se stavárnou. Účastníci byli 

moc spokojení, i prudiči. Místo nádherný, počasí nádherný 

- Libor prosí, má záměr uspořádat nějakej českej závod na 1 den, 2 závody, když už tu mapu 

máme, všechno by bylo jednodušší, podle českých pravidel, mohlo by to vynýst cca 10 tisíc 

- Libor líčí, kolik stál pronájem v Průhonicích. Příště vyjednává znovu Libor.  

- Trail, žádali jsme o MS 2021 v oblasti v Český Lípě, to neprošlo. Máme ale dovoleno ucházet 

se o pořádání v roce 2022. Lenka říká, že jsme profíci na časovky. Chce pořádat mezi 

víkendem a svátky červencové – Cyril a Hus. Hledá se ubytování pro vozíčky. Potřeba 15 

vozíkových pokojů.  

- Příští rok strašně moc PŽ – na jaře 9, na podzim 7, plus štafety plus NOB, prošvihli jsme 

 

- Osloveni, jestli nechceme pořádat PPŽ, máme dobré jméno – Lenka ale přečetla mail příliš 

pozdě 

 

4. FINANCE - INVESTICE 



- Finance nejsou ještě uzavřené, budou samozřejmě, až Lenka dopočítá všechny poslední 

faktury 

- Lenka ví, že VŠK odevzdáno 20 tisíc, z příspěvků 50 tisíc, vloni bylo 10 tisíc 

- Z VŠSK jsme odčerpali malý části cca 4 tisíce.  

- Na FIO máme 48 tisíc 

- Majetek oddílu je 53 tisíc 

- Chybí vyúčtování z Kytína 

- Dáša platila HULK 600, nezvládla vyzvednout účet 

- Jsme bohatí, co s penězma? Budeme více proplácet? Budeme do něčeho investovat?  

- Lenka navrhuje bundičky, kalhoty – pár ruk nahoře 

- Dáša navrhuje dresy s novým logem a vestičky – pár ruk nahoře 

- Míša navrhuje čepičky a čelenky, Míra Šimša šálu – o čepičky skoro všechny ruce nahoře 

- Balů navrhne design čepičky 

- Jana navrhuje udělat nějakou anketu 

- Míra Šimša navrhuje, že někdo svobodný bezdětný zorganizuje anketu a organizaci nových 

dresů – přímo se obrací na Míru Štochela, Míra Štochel děkuje, je poctěn, šťasten 

- Případně jestli někdo není v penzi, tak by se toho mohl ujmout, navrhuje taky Míra Šimša 

- Ukazuje se, že kritéria splňuje i Barča 

- Jana se ujímá funkce, rozešle anketu. Ale pořád to zkouší se z toho vyzout – na Barču, na 

Tondu, atd.  

- Lenka udělá průzkum trhu 

- Na komunikaci výrobcem bude nominován zájemce – nominován Nejhoršý  

- Debata nad tím, co se víc potrhá 

- Libor navrhuje nechat si udělat nášivky, no zapisovatelka neví, Jana taky nebude našívat 

- Míša se nabízí, že našije všem kdo nechtějí našívat, protože ji to baví! Lenka říká, že bude 

našívat celýmu oddílu 😊 

OPOZDILEC HELENA PŘINÁŠÍ BUCHTU, HURÁÁÁ 

 

5. PROPLÁCENÍ ZÁVODŮ 

- Každému všechny registrace jednotlivých sportů OB  

- Štafety všechny kromě pivních 

- Děti ŽA, ŽB (do DH14-20)  

- PŽ, PPŽ (do DH18, kteří běží bez rodičů)  

- SMIK všem  

- Školení rozhodčím nebo trenérům – cca 1000   

- Studentům MFF UK vše, strop 3000 

 

6. VÝHLED 

- Léto – Swiss-O-Week Šimšovi, Sieglovi, Janovských, Koláři. Tonda chce taky, ale nemá odvoz. 

Místo se někde najde (Sieglovi nebo Šimšovi). Je varianta, že pojede i Libor – to chceme! 

- Léto – 5 days of Italy - jedou Sieglovi, týden před na Korsiku  

- Soustředění  - Mariánky na jaře říká Roman, opravdový navrhuje Helena 

- Hlasujeme pro Mariánky, není zatím ale jasný termín – Roman za mohutné podpory Dáši 

zařídí ubytování 

 

7. VOLBY 



- Výbor VŠSK v pondělky, Lenka učí, nemůže, hledá se někdo za ni. Jezdí se do Hostivaře v 8:30, 

dobrovolně se hlásí Petr Kučera, náhradník Balů 

- Volby do výboru (Jana, Lenka, Míša, Roman, Petr) 

- Míša navrhuje, že je příliš mlčenlivý člen, Balů by byl hlučnější, Balů nesouhlasí, má moc 

funkcí 

- Souhlasíme, že výbor se osvědčil, zůstává v původním složení 

- Hlasujeme: Helena napočítala 14 ruk – žádná proti, jeden se zdržel na WC 

- Výbor volí předsedu Janu, zvolena Jana jednomyslně 

- Jana ukončuje valnou hromadu,  

 

8. RŮZNÉ 

- Míra Štochel nesouhlasí – dobrovolně se ujímá komunikace s dodavatelem dresů 

- Míra Štochel je aktivní v diskuzi, nabízí čip SI8, rezervují si ho Královi 

- Roman hlásí výsledky SMIKU 

- Posezení u vánočního stromečku – Tichá noc, svatá noc… Rolničky rolničky, co to zvoní 

v nich… 

 

Pozdější debaty: 

Datum příští valné hromady 

Příští rok je 30 let od sametové revoluce. Chceme jít na demonstrace nebo jiné akce. Besídka bude 

proto jindy – předběžně domluveno na sobotu 16.11.2019 

 


